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1 1  I 
Deposit by the Union of the Comoros 

of a list of geographical coordinates of points, 
pursuant to article 47, paragraph 9, of the Convention 

The Secretary-General of the United Nations communicates the following: 

On 7 September 2010, the Union of the Comoros deposited with the Secretary-General, 
pursuant to article 47, paragraph 9, a list of geographical coordinates of points defining the 
archipelagic baselines of the Union of the Comoros, as contained in Decree No. 10-092/PR 
Establishing the Limits of the Territorial Sea of the Union of the Comoros dated 
13 August 2010. 

The list of geographical coordinates of points is referenced to the Institut Geographique 
National 50 (IGN-50) Datum. 

The list of geographical coordinates of points, as deposited by the Union of the 
Comoros, is posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, 
Office of Legal Affairs at: www.un.orn/De~ts/los. The list was published in Law of the Sea 
Bulletin No. 74. qT= I 
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REFERENCE: M.Z.N.82.20 1 1 .LOS (Notification Zone Maritime) 9 mai 201 1 

Convention des Nations Unies surle droit de la mer 
Montego Bay, le 10 decembre 1982 

Dkp6t par 1'Union des Comores 
d'une liste des coordonnkes nkographiques de points, 

conformkment au paragraphe 9 de l'article 47 de la Convention 

{ I  
Le Secrktaire gknkral des Nations Unies communique ce qui suit : 

Le 7 septembre 2010,l'Union des Comores a dkposk aupres du Secretaire genQal, 
conformkment au paragraphe 9 de l'article 47, m e  liste des coordonnkes gkographiques de 
points servant a identifier les lignes de base archipklagiques de 1'Union des Comores, telle que 
contenue dans le Dicret no 10-092/PR itablissant les limites de la mer territoriale de 1 'Union 
des Comores en date du 13 aoat 20 10. 

La liste des coordonnies giographiques de points se rifkre au systkme gkodksique 
IGN 50. 

La liste des coordonnkes gkographiques de points, telle que dkposie par 1'Union des 
Comores, peut Ctre consultde sur la page web de la Division des affaires maritimes et du droit 
de la mer a l'adresse suivante : www.un.org/Depts/los et est parue dans le Bulletin du droit de 
la rner no 74. Ti+-- 


